

EVA原料 杜邦EVA

产品名称	EVA原料 杜邦EVA
公司名称	东莞市晶宏塑胶原料有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	东莞市樟木头镇百果洞百顺小区三巷5号一楼（注册地址）
联系电话	076989977070 18200646066

产品详情

EVA原料 杜邦EVA---由于EVA树脂具有良好的填料包容性和可交联性，因此在无卤阻燃电缆、半导体屏蔽电缆和一步法硅烷交联电缆中使用较多。另外，EVA树脂还被应用于制作一些特殊电缆的护套。在电线电缆中使用的EVA树脂，醋酸乙烯含量一般在12%~24%。1999年，电线电缆行业共消耗EVA约6000t。

Because EVA resin has good filler inclusiveness and crosslinkability, it is widely used in halogen-free flame retardant cables, semiconductor shielded cables and two-step silane crosslinked cables. In addition, EVA resin is also used to make the sheath of some special cables. The content of vinyl acetate in EVA resin used in wires and cables is generally 12% - 24%. In 1999, the wire and cable industry consumed about 6000 tons of EVA.

现货供应 EVA 美国杜邦 150

现货供应 EVA 美国杜邦 150W

现货供应 EVA 美国杜邦 1810

现货供应 EVA 美国杜邦 210

现货供应 EVA 美国杜邦 230

现货供应 EVA 美国杜邦 250

现货供应 EVA 美国杜邦 260

现货供应 EVA 美国杜邦 265

现货供应 EVA 美国杜邦 266

现货供应 EVA 美国杜邦 2815

现货供应 EVA 美国杜邦 475

现货供应 EVA 美国杜邦 360

现货供应 EVA 美国杜邦 40W

现货供应 EVA 美国杜邦 420